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Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
Kérdés

Dr. Szili Katali n
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

Miképpen kívánja a minisztérium megoldani a Nemzeti Audiovizuális Archívu m
problémáját és végre valós hozzáférést biztosítani a közpénzek milliárdjaiból kiépített
rendszerhez? címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter
Kancelláriaminiszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Nemzeti Audiovizuális Archívum (HAVA) 2006 . január 1-jén az akkori Informatikai és
Hírközlési Minisztérium irányításával kezdte meg m űködését, célként kitűzve tévés és rádió s
adások megőrzését az utókor számára. Maga a szándék nemes, de a megvalósításba mene t
rendszerint érkeztek a hibák. Kezdve az üzleti érdekek felülkerekedésén, a milliárdos
kivitelezési költségeken át egészen a megsz űnés határáig .
Probléma, hogy közel három évvel a start után sem érhetőek el az anyagok mindenki számára ,
ugyanis a NAVA a szerzői jogok miatt nem teheti közzé a digitalizált filmeket é s
hangfelvételeket. Az a néhány közintézményben elhelyezett hozzáférési pont, amive l
böngészhetők a tartalmak, pedig távolról sem felelnek meg a korlátlan felhasználás
feltételeinek. A helyzet kritikus : a többmilliárdos bekerülési költség kidobott pénz lesz, h a
nem rendeződnek azonnal az indulás óta görgetett visszásságok .

Fentiekre tekintettel kérem szíves válaszát arra vonatkozólag, hogy :

Milyen rendszeres juttatásban részesültek a program résztvev ő i?

Budapest, 2008. 12. 19.

Tisztelettel :

Koszorús László
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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